
 
 
 
19 november 2020 
 
 
Betreft: beantwoording vragen sociaal domein 23 oktober 2020  
 
Geachte College, 
 
De VVD heeft op 23 oktober vragen gesteld met betrekking tot het sociaal domein. Wij 
constateren dat u In de beantwoording geen recht doet aan de vragen die gesteld zijn. 
 
Wij hebben dit fenomeen eerder bij u gesignaleerd en wij constateren met beantwoording 
van de raadsvraag van 23 oktober dat de situatie niet verbetert.  
 
Onderstaand een aantal vragen die wij gesteld hebben en de antwoorden die wij van het 
college hebben ontvangen. In uw antwoorden negeert u de gestelde vraag. U geeft een 
reactie, maar beantwoordt de vraag niet! 
 
Gezien het structureel handelen in deze is de VVD inmiddels zover dat wij ervan overtuigd 
zijn dat u bewust geen antwoord geeft op onze vragen. Wij vinden dat u met uw handelen 
de controlerende taak van een raadslid en daarmee die van de raad ondermijnt en vatten 
uw handelen inmiddels op als een minachting naar de raad. 
 
De maat is vol voor de VVD en wij roepen u op te stoppen met dit ondermijnend gedrag.  
 
Vraag & Antwoord m.b.t. sociaal domein 23 oktober 2020 
 
Collegebesluit mbt loondienst jongerenwerkers   
- Was er een soort van onderlegger waarin het voorgenomen besluit onderbouwd is? 

Zo ja, dan ontvangt de VVD graag deze onderbouwing 
 

Vraag niet beantwoord  
 
Heeft het college voor deze inkoop zich laten adviseren door Bizob? 
Zo ja, 
Wanneer heeft u het verzoek om advies gestuurd aan Bizob en wanneer hebt u reactie 
ontvangen? 
De VVD ontvangt graag het advies verzoek van het college aan Bizob en de reactie van 
Bizob   
 
 



 
Er is advies gevraagd aan Bizob over de vraag of welzijnswerk met een subsidie geregeld kan 
worden of als inkoopopdracht geregeld kan worden. Conclusie daaruit is dat subsidie de 
meest passende vorm is. Dit is afgestemd op 12 oktober 2020.  
 
Vraag niet beantwoord - Advies verzoek en reactie niet ontvangen alleen conclusie van het 
college. 
 
Uit de reactie van kenniscentrum Europa decentraal wordt duidelijk dat als er eisen 
gesteld worden aan de uitvoering voor het welzijnswerk een overheidsopdracht aan de 
orde is en een subsidieconstructie niet past. 
 
Deel u de conclusie van kenniscentrum Europa decentraal? Graag toelichting 
Op basis van onze uitgangspunten voor het welzijnswerk en het advies van Bizob 
concluderen wij dat er een subsidie verleend kan worden.  
 
Vraag niet beantwoord 
 
Uit de reactie van kenniscentrum Europa decentraal wordt duidelijk dat als het initiatief 
voor het vinden van een nieuwe partner voor het welzijnswerk vanuit de gemeente komt, 
u een subsidietender c.q. een tender voor een overheidsopdracht dient uit te schrijven. 
 
Deel u deze constatering? 
Op basis van het advies van BIZOB gaan wij uit van een subsidie. 
 
Vraag niet beantwoord 
 
De VVD wenst deze vragen alsnog correct en volledig beantwoord zien.  
 
Wij horen graag van het college of u na het lezen van bovengenoemde vragen & antwoorden 
de mening van de VVD deelt dat u deze vragen niet hebt beantwoord en wensen een 
verklaring waarom dit gebeurt. 
 
Wij zien uit naar uw reactie. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
 
 
 
Jan Vroomans 
Fractievoorzitter VVD Gemert Bakel 


